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فردین: بدهکار 
کشتی هستم اما 
نفر دوم نمی شوم

صیادمنش: حضور در 
تیم منتخب آسیا 

خیلی خوشحالم نکرد

 شمسایی 
در یک قدمی 

تیم ملی

 خلیل زاده: 
 کرونا ندارم

حالم خوب است

7888 لژیونرهافوتسالآسیاکشتی

حذف پرسپولیس و استقلال از آسیـــا

سالروزشهادت حضرت  زهرا)س(راتسلیت می گوییم

 گل مهاجم ایرانی 
 در میان 3 نامزد نهایی 

جایزه پوشکاش

 طارمی 
 در  آستانه 
تاریخ سازی

w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

 چهار شـنبه 15 دی 1400 ـ  سـال بیسـت وپنجم
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7043 شـماره 

AFC خبرهای ناامیدکننده از

پیوس در مصاحبه اختصاصی 
با خبرورزشی:

آن قدر گل زدم 
که  به من گفتند 
مار زنگی!

 بعدها فهمیدم تصمیم استانکو 
در مورد من اشتباه نبود

 عابدزاده بهترین دروازه بان 
تاریخ ایران و آسیاست

نامجومطلق در مصاحبه اختصاصی 
با خبرورزشی:

علی کریمی سلطان 
 فوتبـال ماست

علی دایی اعتبار ایران
در ماجرای من، پرسپولیس و پروین 

اصلًا موتوری وسط نبود

زرینچه ویژگی منحصر به فردی 
داشت که من پیدا کردم

300 نفر یک نفس 
به استقلال 
فحـاشی 
می کردند

مثل یک 
گلادیاتور کار کن 
و مثل یک پادشاه 

زندگی کن

طاهری: نیمکت آلومینیوم  مطهری: شعار ما در 

رئیس جمهور با 
واگذاری پرسپولیس و 
استقلال موافقت کرد

وزیر ورزش خبر داد

گلزن تراکتور 
نیم فصل پرسپولیسی 
می شود؟

یحیی هنوز بابایی را می خواهد
دعوا را شروع کرد پرسپولیس این است... 

پای وزیر امور خارجه به ماجرای 
پرسپولیس و استقلال باز شد

تست کرونای ۴ پرسپولیسی 
مشکوک منفی شد

خبرگردی
NEWS BROWSING

اصلاً شهرخودرو را دست کم نمی گیریم  نعمتي : فداي سر ترابي كه پنالتي خراب كرد

هفته های 14، 15 و 16 لیگ برتر بدون حضور تماشاگر ؟ با وجود ابلاغ از سوي وزارت كشور به استانداري ها 

مي خواهم براي پرسپولیس بازي کنم 
پاسخ جالب بازيكن ايراني به پيشنهاد الاهلي 

گل مهاجم ایراني در میان 3 نامزد 
نهایي جایزه پوشكاش

طارمي در آستانه تاريخ سازي

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

پرسپولیس و استقلال را حذف شده بدانید!
پرسپوليس و استقلال همچنان اميدوارند معجزه اي رخ بدهد و امسال هم 
بتوانند با تك ماده در ليگ قهرمانان آســيا شــركت كنند اما حكمي كه 
كنفدراسيون فوتبال آسيا داده از طرف ركن قضايي اين نهاد است كه شامل 
كميته هاي انضباطي و اخلاق كنفدراسيون فوتبال آسيا مي شود. در واقع 
از نظر ركن قضايي AFC كه مهم ترين ركن كنفدراسيون فوتبال آسياست، 

حكم بدوي صادر شده و پرسپوليس و استقلال از آسيا حذف شده اند. 
 در خبرها آمده كه مسئولان كشورمان تلاش مي كنند تا به هر شكل 
ممكن اين حكم را شكسته و مجوز حضور پرسپوليس و استقلال در آسيا 
را بگيرند. حتي پاي وزير امور خارجه هم به ماجرا باز شــده و به هر حال 
اميدواري هاي اندكي وجود دارد اما در شــرايط طبيعي خيلي بعيد است 
كنفدراسيون فوتبال آسيا به حكم مهمي كه ركن قضايي اين نهاد صادر 
كرده بي اعتنا باشد و مجوز حضور پرسپوليس و استقلال در ليگ قهرمانان 
آسيا را صادر كند. در واقع فقط يك معجزه مي تواند باعث حضور نمايندگان 
ايران در آسيا شود؛ معجزه اي كه احتمال وقوع آن بسيار بسيار اندك است. 

مجیدي نگران نیست   
  استقلال با فرمول قهرماني پیش مي رود

استقلال با ۸ پيروزي و ۵ تساوي موقعيت جدولي خوبي دارد و همچنان 
بالاتر از پرســپوليس در صدر جدول است. بعد از تساوي استقلال مقابل 
آلومينيوم اراك انتقادات زيادي از اين تيم و كادر فني به عمل آمد كه البته 
بيشــتر آنها به خاطر عقب كشيدن اســتقلال در نيمه دوم بود اما فرهاد 
مجيدي خيلي نگران اين مســائل نيست و همچنان به تيم و بازيكنانش 
ايمان دارد. فرهاد خوب مي داند كه تســاوي در اراك مقابل آلومينيوم كه 
تيم قدرتمندي اســت، نتيجه خيلي بدي محسوب نمي شود و استقلال 
توانسته برخلاف تمام سنوات گذشته تا اينجاي كار بدون شكست به كار 
خود ادامه دهد. در واقع شاگردان مجيدي تا امروز فرمول قهرماني را طي 
كرده انــد و با ادامه اين روند مي توانند قهرمان نيم فصل و حتي كل فصل 
شــوند. استقلال در دو هفته پاياني نيم فصل با تيم هاي مس رفسنجان و 

نفت مسجدسليمان بازي دارد. 
نقش کم رنگ هیئت مدیره در استقلال  

پرويز مظلومي يكي از اعضاي هيئت مديره استقلال است ولي واقعيت 
آن اســت كه نقش پررنگي در اين تيم ندارد. مظلومي و ساير اعضاي 
هيئت مديره باشگاه استقلال نه در مسائل فني دخالت مي كنند و نه 
در امور مديريتي نقش پررنگي دارند. در واقع آنها عضو هيئت مديره اي 
هستند كه جلساتش خيلي مهم نيســت چراكه استقلال با سردار 
آجورلو در واقع يك باشــگاه مديرعامل محور است و به طور طبيعي 
خيلي از تصميمات مهم باشگاه را خود سردار مي گيرد. مظلومي البته 
از معدود چهره هاي فوتبالي هيئت مديره استقلال محسوب مي شود 
ولــي اين روزها خبر چنداني از او نيســت. او سال  هاســت كه ديگر 
مربيگري نمي كند و مثل بقيه فقط در جلسات هيئت مديره باشگاه 
شركت مي كند.  حالا بايد ديد او تا چه زماني در هيئت مديره مي ماند 
و ترجيح مي دهد با همين شرايط به كار خود در استقلال ادامه بدهد؟ 
گفتني اســت از بقيه اعضاي هيئت مديره باشگاه استقلال هم خبر 

خاصي به گوش نمي رسد. 
فرهاد از تهمت بزرگ مبرا شد  

عده اي مدعي بودند نزديكان فرهاد مجيدي در فضاي مجازي و كانال ها و 
صفحات هواداري پول خرج مي كنند و... اما فرهاد با صحبت هاي خود بعد 
از بازي با آلومينيوم اراك از اين تهمت بزرگ كاملاً مبرا شد. از ابتداي حضور 
فرهاد مجيدي در اســتقلال اين شايعه مطرح شده بود كه دوستان او در 
فضاي مجازي خرج مي كنند. شايعه اي كه البته هيچ سند و مدركي براي 
آن وجود نداشت و كاملاً بي اساس بود. مجيدي بعد از بازي اين هفته تيمش 
مقابل آلومينيوم اراك صراحتاً به يك خبرنگار گفت كه من اصلًا كانال ها 
و صفحــات هواداري را نگاه نمي كنم و كاري با آنها ندارم. او تأكيد كرد كه 
طرف در خانه نشسته و براي خودش يك كانال مي زند و انتقاد مي كند كه 
طبعــا اين چيزها اصلًا براي من مهم نيســت.  عجيــب اينكه بعد از اين 
صحبت هاي مجيدي فضاي مجازي تا حدي عليه او شد و خيلي ها كه ادعاي 
اســتقلالي بودن دارند، شروع به انتقادات غيرفوتبالي از فرهاد كردند. در 
حالي كه اگر اين انتقادات فني و فوتبالي بود هيچ ايرادي نداشت. احتمالاً 
مجيــدي به خاطر حرف هايي كه زده بايد از اين به بعد هم منتظر انواع و 

اقسام حاشيه ها از طرف فضاي مجازي باشد. چه خودش و چه تيمش. 

طاهري : نيمكت تيـم آلومينيـوم دعوا را شـروع كـرد

300 نفـر یك نفس  بـه 
استقلال فحاشي مي کردند

بيژن طاهري سرپرست استقلال در گفت وگو با خبر 
ورزشــي، درباره اتفاقات حاشــيه اي لب خط و كنار 
نيمكت دو تيم در بازي با آلومينيوم و حضور تعدادي 

از تماشاگران در ورزشگاه اراك صحبت كرد. 
  پیش از شــروع بازي به چــه موضوعي اعتراض 

مي کردید؟
وقتي در جلســه هماهنگــي حضور پيدا 

مي كنيم قرار مي شود شش نفر تماشاگر 
از طرف مهمان و چهــار نفر از طرف 
ميزبان در ورزشــگاه حضور داشته 
باشــند ولي نمي دانيم در اين ديدار 
چطور بود كه اين همه آدم در ورزشگاه 

نشسته بودند. 
  حدوداً چند نفر در ورزشگاه حاضر شده 

بودند؟
فقط حدود ۳۰۰ نفر در ســكوهاي زير جايگاه نشسته 
بودند. در واقع بازي دقيقاً با تماشــاگر بود. اين غير از 
نفراتي بود كه در VIP كه مختص مسئولان است حضور 
داشتند. طبق مقررات اصلًا نبايد هيچ تماشاگري روي 

سكوها حضور پيدا كند اما ببينيد آنجا چه خبر بود. 
  چرا مجیدي گفت از بازي بعد ما هم بوقچي هاي مان 

را مي آوریم؟
بوقچي هاي تيم شان را نشانده بودند و علناً در چشم ما 
و بازيكنان ما نگاه مي كردند و يك نفس به همه اعضاي 
تيم مان فحاشي مي كردند. ما در ۱۲ بازي گذشته هرگز 
چنين اتفاقاتي را نديده بوديم. اين فقط مربوط به سكوها 
نبود و در كل ورزشگاه بي نظمي بيداد مي كرد. داخل 
راهروها وضعيت بسيار بدي بود، اين قدر 
شــلوغ بود كــه به نظر مي رســيد از 
پياده روي خيابان عبور مي كنيد و هر 
كسي در آن مكان ديده مي شد! پر بود 

از افراد مختلف. 
  این موضوع را به ناظر بازي منتقل 

کردید؟
هم به ناظر گفتيم هم به مسئولان هيئت 
فوتبال استان ولي اگر مي خواستند بازي را متوقف 
كنند تا اين افراد از ورزشگاه بيرون بروند مسابقه حتماً با 

۲۴ ساعت تأخير آغاز مي شد. 
  بالاخره این وضعیت را چطور کنترل کردید؟

اصلاً نتوانستيم كاري از پيش ببريم. در نهايت تمركز 
هر دو تيم قبل از شروع بازي به هم ريخته بود كه اين 
هم در شروع بازي كاملًا مشخص بود. ما تا اينجا در 

همه مسابقات نهايتاً چهار تا شش نفر را روي سكوها 
مي ديديم اما اين وضعيت خيلي عجيب بود. باور كنيد 
چون بازي با نتيجه تســاوي به پايان رســيده اين 
حرف ها را نمي زنم و اگر برده بوديم هم نسبت به اين 

قضيه گلايه داشتم. 
  داخل محوطه فني حریف هم سر و صدا زیاد بود؟

بله. اعتراض هاي هميشــگي به داور. آنها به صحنه 
پنالتي اعتراض داشتند و اين قدر حرف مي زنند كه 
انگار خودشان داور هستند. آيا در ۱۰۰ سال گذشته 
اين همه اعتراض شــده داوري رأي خودش را تغيير 
داده كــه اين بار عوض كند؟ ما بارها اين صحنه ها را 

ديده ايم. 
  وضعیت نیمکت استقلال چطور بود؟

ما اعتراضي نمي كرديم. فقط شايد يك يا دو بار خودم 
بلند شــدم و به داور چهارم گفتم نيمكت تيم مقابل را 
مي بينيد چه وضعيتي دارد. ولي ما هيچ ســروصدايي 

نداشتيم. 
  قرار است از این بازي تماشاگران استقلال در ورزشگاه 

حضور پیدا کنند؟
ما تابع قانون هستيم و اگر اجازه بدهند قطعاً اين شرايط 

را فراهم مي كنيم تا هواداران مان بيايند. 

  در پایان بازي چه اتفاقي افتاد 
که دو نیمکت به سمت هم رفتند و 

ظاهراً دعوا شد؟
دعوا را آنها شروع كردند. ما فقط رفتيم آن  

فرد بي تربيت را ساكت كنيم. يك نفر از روي 
نيمكت آنها كه نمي شناختمش آمد سمت ما و 

شــروع كرد به فحاشي به كادر فني ما! من در اين 
همه ســال كه در فوتبال هستم چنين صحنه اي را 

نديده بودم كه كســي سمت نيمكت استقلال بيايد و 
اين گونه فحاشي كند. 

  ناظر بازي این رفتارها را دید و ثبت کرد؟
ناظر كه در لحظه كنار زمين نبود. آنها رفته بودند. آن 
كسي كه مي خواهد اين كار را بكند دقيقاً مي داند چه 
زماني بيايد و فحاشــي  كند ولي مي خواهم بگويم 
فوتبــال اين قــدر ارزش ندارد كه مــا به خاطرش 

حرمت ها را بشكنيم. 

راهروهاي 
رختكن مثل 

پیاده روي خیابان 
شلوغ بود

سيامك نعمتي يكي از خوب هاي پرسپوليس در چند 
هفته اخير بود. بازيكن چند پسته پرسپوليس در صد 
و پنجاهميــن بازي خود براي اين تيم موفق شــد، 
پانزدهمين گل خود را مقابل تراكتور به ثمر برساند و 
باعث پيروزي تيمش شود. با سيامك در خصوص ديدار 
مقابــل تراكتور و همچنين شــرايط اين تيم براي 
قهرماني در ايــن فصل گفت وگويي انجام 

داديم كه در ادامه مي خوانيد. 
  بازي مقابل تراکتور چطور بود؟

خب ما بعد از پيــروزي مهم مقابل 
سپاهان در هفته قبل، براي اينكه در 
بالاي جدول بمانيم، بايد بازي 
مقابل تراكتــور را هم با برد 
ســر  پشــت  
و  مي گذاشتيم 
خــدا را شــكر 
همين اتفاق هم 
تراكتور تيم  افتاد. 
سختكوش و قابل احترامي است و نمايش 
خوبي هم مقابل ما داشــت، با اين حال با 
تلاش بچه هــا و زحمات كادر فني موفق 
شديم ۳ امتياز اين ديدار خانگي را به دست 
بياوريم و خودمان را به صدر جدول نزديك 
كنيم. اين برد مبارك همه هواداران باشد. به 
نظرم هيچ لذتي بالاتر از خوشــحالي هواداران 
وجود ندارد و از اينكه توانستيم دل شان را شاد 
كنيم، خيلــي خوشــحاليم. در مجموع فكر 

مي كنم تيم ما شايسته پيروزي بود و حتي مي توانستيم 
گل هاي بيشتري به ثمر برسانيم. 

  مهدي ترابي هم یک پنالتي از دســت داد. در این 
خصوص چه صحبتي داري؟

فداي ســر مهدي كه پنالتي خراب كرد. مهدي بسيار 
خوب پنالتي مي زند و فكر كنم اولين پنالتي بود كه در 
اين چند سال خراب كرد. ترابي فوتباليست بسيار خوبي 

است و براي تيم ما فوق   العاده مفيد است. 
  با توجه به تســاوي اســتقلال مقابل آلومینیوم، 
پرسپولیس به یک امتیازي صدر جدول رسید. به نظرت 

مي توانید قهرماني در نیم فصل را به دست بیاورید؟
من قبلًا هم گفتم كه اصلًا به نتايج تيم هاي ديگر كاري 
نداريم. ما بايد تمركزمــان را روي بازي هاي خودمان 
بگذاريم و امتيازات را جمع كنيم و به صدر جدول برسيم. 
در مورد قهرماني نيم فصل هم بايد بگويم كه اين موضوع 
اصلًا مهم نيســت، چون به قهرمــان نيم فصل جامي 
نمي دهند. ما همه تلاش مان را مي كنيم تا در پايان فصل 
قهرمان شويم و مثل چند فصل گذشته، قهرماني را به 
هواداران مان هديه دهيم. تيــم ما بازي به بازي پيش 
مي رود و هرچــه داريم مي گذاريم تــا در پايان فصل 

قهرمان شويم. 
  در مورد خــودت هم صحبت کن. این روزها خیلي 
آماده اي و چند گل حساس هم براي پرسپولیس به ثمر 

رساندي. 
خب من هميشــه گفتم مثل يك ســرباز در خدمت 
پرســپوليس هستم. بعد از مصدوميتي كه براي من به 
وجود آمد و در چند بازي غايب بودم، حالا به لحاظ بدني 

و ذهني شرايط خوبي دارم و خوشحالم كه توانستم به 
تيمم كمك كنم. در مورد گلزني هم بايد بگويم تلاش 
همه بچه ها بود كه من توانستم گلزني كنم. انصافاً پاس 
ميلاد سرلك عالي بود و خيلي خوشحالم توانستم گلزني 

كنم و مهره مفيدي براي تيمم باشم. 
  داوري چطور بود؟

به نظرم خوب بود و مشكل خاصي وجود نداشت. پيام 
حيدري داور خوب و باتجربه اي است و به خوبي از پس 

بازي برآمد و بدون مشكل سوت زد. 
  حتماً در جریان پرونده بازیکن گابني گل گهر قرار 
داري، که 7 امتیاز این تیم کم شد. همین موضوع و رأیي 
که صادر شد اعتراض هواداران پرسپولیس را در پي 
داشت و حواشي زیادي هم به وجود آمد. در این خصوص 

چه صحبتي داري؟
واقعيت اين است كه ما كار خودمان را مي كنيم و توجهي 
به اين مسائل نداريم. نمي دانم چه اتفاقي رخ خواهد داد 
و در حيطه وظايف من نيســت كــه در اين خصوص 

صحبت كنم. 
  بازي بعدي پرســپولیس مقابــل تیم ته جدولي 

شهرخودرو است. نظرت در مورد این بازي چیست؟
ما مي دانيم كه همه بازي ها سخت است، به همين 
دليل هيچ تيمي را دســت كم نمي گيريم. كاري به 
نتايج قبلي اين تيم نداريم، چون مي دانيم كه آنها با 
تمام قوا و با انگيزه زياد مقابل ما قرار خواهند گرفت. 
با اين حال بايد امتيازات كامل ديدار مقابل شهرخودرو 
را بگيريــم و قطعاً با تمام تــوان مقابل اين تيم قرار 

خواهيم گرفت. 

مهدي طارمي مهاجم ايراني پورتو پرتغال در آســتانه تاريخ سازي در 
فوتبال جهان قرار دارد. پس از اينكه گل ستاره ايراني در ميان نامزدهاي 
كســب بهترين گل سال )جايزه پوشكاش( قرار گرفت حالا گل ستاره 
ايراني در ميان سه نامزد نهايي قرار گرفته است. بر اين اساس گل اريك 
لاملا ســتاره تاتنهام، پاتريك شيك و مهدي طارمي  ؛ سه نامزد نهايي 
جايزه پوشكاش هستند. طارمي اين گل را به زيبايي در ديدار پورتو مقابل 
چلسي در مرحله حذفي ليگ قهرمانان اروپا در فصل گذشته با ضربه 

قيچي برگردان به ثمر رساند. 

باشگاه الاهلي كه محمدحسين كنعاني زادگان را در 
اختيــار دارد براي جذب محمد شــريفي هافبك 
دفاعي پرسپوليس وارد عمل شد اما با پاسخ منفي 
اين بازيكن مواجه شد. باشگاه قطري براي در اختيار 
گرفتن محمد شريفي به مدت ۱/۵ فصل پيشنهاد 
جالب توجهي به اين بازيكن داده است. هافبكي كه 
اين روزها به دليل مصدوميت از ناحيه كتف شرايط 
حضور در تمرين و بازي هاي پرسپوليس را ندارد. 
البته او به زودي و بعد از پشت  سر گذاشتن تمرينات 
فيزيوتراپي در تمرينات پرسپوليس حاضر خواهد 
شد. خبرهاي رسيده حاكي است مبلغ پيشنهادي 
باشگاه الاهلي براي در اختيار گرفتن محمد شريفي 

نزديك به ۲۵ ميليارد تومان بوده است. 
شريفي به اين پيشنهاد پاسخ منفي داد و گفت 

دوست دارد همچنان براي پرسپوليس در ليگ برتر 
بازي كند و تجربيات بيشتري به دست بياورد. اين 
بازيكــن كه در ليــگ قهرمانان آســيا هم براي 
پرسپوليس بازي كرده بر اين باور است براي لژيونر 
شــدن كمي زود است و بهتر است فعلًا تجربيات 

بيشتري از بازي در پرسپوليس به دست بياورد. 
نكته جالب اينكه قرارداد محمد شريفي با تيم 
پرســپوليس رو به پايان است و او در پايان فصل 
بازيكن آزاد خواهد شــد. جالب اينكه باشــگاه 
پرسپوليس در گذشته هيچ اقدامي براي تمديد 
قرارداد اين بازيكن جوان انجام نداد. شايد به اين 
بهانه كه ذخيره  بود. شريفي پيش از مصدوميت 
در بازي با ذوب آهن به تركيب ثابت پرسپوليس 

راه پيدا كرده بود.

با وجود ابلاغ وزارت كشور به استانداري ها 
مبني بر برگزاري بازي هاي ليگ برتر و ليگ 
يك بــا حضــور ۳۰ درصدي تماشــاگر 
ديدارهاي ليگ برتر در هفته هاي ۱۴، ۱۵ 
و ۱6 بدون حضور تماشاگر برگزار مي شود. 
مجيد شهيدي مدير كل حراست وزارت و 
روزش در همايش تقدير از عوامل امنيتي و 
انتظامي در برگزاري مسابقات فوتبال ملي 
و باشــگاهي گفته بود: »شــوراي تأمين 
امنيت داريم و ما در كنار اين شورا هستيم 

و منويــات شــورا را انجــام مي دهيم اما 
بحث هاي ورزشي و تخلفات و موضوعات 
آن را ما اگر اجتماعي ببينيم بهتر اين است 
كه بخواهيم نگاه امنيتي داشــته باشيم. 
بحث هاي امنيتــي را به بخش هاي ديگر 
بســپاريم و اگــر در موضوعات اجتماعي 
تخلفي شده مثلًا اتفاقي براي تماشاگري 
رخ داده به صورت مسائل اجتماعي بررسي 
كنيم و صرفاً جرايم مربوط به آن را درنظر 
بگيريم. در واقع يك بازدارندگي ايجاد كنيم 

تا تخلف كمتــري رخ بدهد و رويدادهاي 
ورزشي به آساني حتي به صورت خانوادگي 
مانند حضور در ســينماها دنبال شود. در 
همين جلسه از سوي نماينده وزارت كشور 
به اين جانب اعلام شــد كه دستورالعمل 
حضــور ۳۰ درصــدي تماشــاگران در 

ورزشگاه ها به استانداري ها ابلاغ شد.«
با اين وجود يكي از اعضاي سازمان ليگ 
به خبرنگار ما گفت به نظر مي رسد ديدارها تا 
شــروع تعطيلات زمســتاني بدون حضور 

تماشاگر برگزار خواهد شد چون ابتدا باشگاه ها 
بايد سامانه بليت فروشــي به تماشاگران را 
راه اندازي كنند و از سوي ديگر هم ورزشگاه ها 
بايد به گيت هاي الكترونيكي مجهز شوند كه 
اين موضوع كمي زمانبر اســت و به همين 
خاطر پيش بيني مي شود تماشاگران از هفته 

هفدهم وارد ورزشگاه ها شوند. 
گفتني است پيش از تعطيلات ليگ 
برتر بازي هاي هفته شانزدهم يعني هفته 

اول دور برگشت هم برگزار خواهد شد. 
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